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KS § 1 KS KF/2024:8 

Meddelanden och delegationsbeslut 

Beslut: 
- Kommunstyrelsen beslutar enhälligt att ärendet utgår från dagordningen. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
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KS § 2 KS KF/2023:349 

Beslut om förändringar av kommunens ekonomistyrning 

Ärendebeskrivning 
I syfte att skapa bättre förutsättningar för analys och ett ökat fokus på verksamheternas 
kvalitetsutveckling och kvalitetssäkring av grunduppdraget föreslås det i samband med översyn av 
styrsystemet även en revidering av årshjulen i budget och planeringsprocessen och i uppföljning- och 
analysprocessen. Processbeskrivningen kommer utgöra underlag och stöd till chefer och 
medarbetare i deras arbete och vara ett levande dockment. 

Ekonomiavdelningen redogör i skrivelse 2023-11-27 för ärendet. 

Vid arbetsutskottets sammanträde lämnar ekonomichef Jane Isgren en redogörelse. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-13, § 233. 

Vid kommunstyrelsens sammanträde lämnar ekonomichef Jane Isgren en redogörelse. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-13 § 233 
- Skrivelse 2023-11-27 från kommunledningsförvaltningen 
- Processbeskrivning för ekonomistyrning 

Beslut: 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande: 

- Kommunfullmäktige godkänner att ekonomistyrningen lyfts ur styrmodellen och bemyndigar 
kommunledningsförvaltningen att löpande hålla ”Processbeskrivning för ekonomistyrning” 
uppdaterad. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Kommunfullmäktige 
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KS § 3 KS KF/2023:47 

Beslut om utökad borgensram för Sydvatten AB:s lån 

Ärendebeskrivning 
Styrelsen i Sydvatten beslutade den 19 oktober 2023 att tillskriva delägarna om utökad borgensram. 
Den utökade borgensramen föreslås som beslut på bolagets ordinarie bolagsstämma 2024. Beslutet 
är en konsekvens av den tioårsplan som bolagen följer för investeringar omfattande 4,2 miljarder 
kronor. Senast beslut om utökad borgensram fattades var 2021 då investeringar finansierades till och 
med 2023. Den nu föreslagna borgensramen förväntas täcka bolagets lånebehov från 2024 till och 
med 2027. 

Nuvarande borgensram uppgår till 3 100 miljoner kronor. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17, § 7. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17 § 7 
- Skrivelse 2024-01-12 från kommunledningsförvaltningen 
- Skrivelse 2023-10-26 från Sydvatten 

Beslut: 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande: 

- Kommunfullmäktige beslutar att Lomma kommun tecknar en sammanlagd borgensram för 
Sydvatten AB:s upplåning på högst 96,6 miljoner kronor. Tidigare borgensbeslut om 
sammanlagt 71 miljoner kronor upphör därmed att gälla. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Kommunfullmäktige 
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KS § 4 KS KF/2023:308 

Beslut om undantag från kravet att tillgängliggöra särskilt värdefulla dataset 
avgiftsfritt 

Ärendebeskrivning 
I juli 2019 trädde Europaparlamentets och rådets direktiv ((EU) 2019/1024 av den 20 juni 2019) om 
öppna data och vidareutnyttjande av information från den offentliga sektorn i kraft. Den 1 augusti 
2022 implementerades direktivet i Sverige genom lagen (2022:818) om den offentliga sektorns 
tillgängliggörande av data. Med anledning av att det bland annat råder osäkerhet gällande 
finansiering föreslår samhällsbyggnadsnämnden 2023-11-13, § 67, att kommunstyrelsen 
rekommenderar kommunfullmäktige att besluta om ett tidsbegränsat undantag.  

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-13, § 238. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-13 § 238 
- Skrivelse 2023-12-04 från kommunledningsförvaltningen 
- Protokollsutdrag från samhällsbyggnadsnämnden 2023-11-13 § 67 
- Skrivelse 2023-10-12 från samhällsbyggnadsförvaltningen 

Beslut: 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande: 

- Kommunfullmäktige beslutar att följande dataset ska undantas från kravet på avgiftsfritt 
tillgängliggörande om en tidsbegränsad period om högst två år från den dag då 
Kommissionens genomförandeförordning ((EU) 2023/138 av den 21 december 2022): 
 

Kategori Dataset 
Geospatiala data Adresser, byggnader, fastighetsområden 
Jordobservation och miljö Ortofoto, höjd, hydrografi 

 
Beslutet är giltigt till den 9 februari 2025 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Kommunfullmäktige  
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KS § 5 KS KF/2023:318 

Beslut om revidering av taxor för kopior, avskrifter och utskrifter av allmänna 
handlings m.fl. avgifter 

Ärendebeskrivning 
Nuvarande taxa för kopior, avskrifter och utskrifter av allmänna handlingar m fl avgifter (F6.1) antogs 
i kommunfullmäktige 2004-04-29, § 32, och har sedan dess inte reviderats. 

Föreligger förslag till reviderad taxa utifrån nuvarande förutsättningar. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-13, § 235. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-13 § 235 
- Skrivelse 2023-12-07 från kommunledningsförvaltningen 
- Reviderad Taxa för kopior, avskrifter och utskrifter av allmänna handlingar m fl avgifter (F6.1) 
- F6.1 Taxa för kopior, avskrifter och utskrifter av allmänna handlingar m fl avgifter 

(nuvarande)  

Beslut: 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande: 

- Kommunfullmäktige godkänner revideringen av taxa för kopior, avskrifter och utskrifter av 
allmänna handlingar m.fl. avgifter (F6.1) i enlighet med föreliggande förslag. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Kommunfullmäktige  
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KS § 6 KS KF/2023:20 

Beslut om yttrande avseende planeringsstrategi för Lomma kommun 2024 

Ärendebeskrivning 
Sedan 11 september 2022 är alla svenska kommuner skyldiga att ta fram en planeringsstrategi enligt 
plan- och bygglagen. Planeringsstrategin ersätter det som tidigare hette aktualitetsprövning men 
omfattar även en beskrivning av hur kommunen avser arbeta med översiktlig planering de 
kommande åren.  

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2023-10-09, § 56, att skicka förslag till planeringsstrategi för 
internt samråd till kommunens nämnder och bolag. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17, § 8. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17 § 8 
- Skrivelse 2023-12-13 från kommunledningsförvaltningen 
- Protokollsutdrag från samhällsbyggnadsnämnden 2023-10-09 § 56 
- Förslag till planeringsstrategi för Lomma kommun 2024 

Beslut: 
- Kommunstyrelsen beslutar att lämna följande yttrande till samhällsbyggnadsnämnden: 

 
Förslag till planeringsstrategi 2024 sammanfattar väl nuläget samt nuvarande översiktsplans 
aktualitet. Det är positivt att planeringsstrategin synliggör behov och vikt av att en översyn av 
kommunens orters potential genomförs och mynnar ut i förslag till förtätningsstrategi och 
även mobilitetsstrategi för att kommunens utveckling ska ske i enlighet med beslutade mål 
och ambitioner enligt ÖP2022.  
 
Justeringar behöver göras där nya beslut har fattats sedan förslag till planeringsstrategi togs 
fram, exempelvis gällande kommunens övergripande mål. Gällande Flädie och Alnarp är det 
tydligt att arbetet med dessa två områden behöver prioriteras. Inom detta arbete är det av 
vikt att definiera kommunens roll i förhållande till vem som är markägare, exempelvis 
avseende Alnarp. Gällande de planer, program och policyer som nämns är det av vikt att 
säkerställa att dessa inte innefattar målkonflikter, något som upplevs vara en utmaning idag, 
exempelvis gällande vind- och solbrukspolicyn i förhållande till översiktsplanen. 

Protokollsanteckning 
Lars-Göran Svensson (C) lämnar en skriftlig protokollsanteckning. 

Bilaga 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sida 11 av 23 

 Sammanträdesdatum 
KOMMUNSTYRELSEN  2024-01-24 

Justerande  Utdragsbestyrkande 
Protokollet har justerats digitalt 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Samhällsbyggnadsnämnden 
Översiktsplansarkitekten  
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KS § 7 KS KF/2021:133 

Beslut om yttrande gällande ESBO-samråd över förslag till ändrade danska 
havsplaner 

Ärendebeskrivning 
Miljöstyrelsen i Danmark har presenterat ett förslag till ändrad havsplan för Danmark med 
tillhörande strategisk miljöbedömning. Naturvårdsverket har skickat denna på remiss till bland annat 
Lomma kommun. Man önskar främst svar på om förslaget kan komma att medföra påverkan på 
miljön, t ex biologisk mångfald, landskap och människors hälsa, i Sverige. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17, § 15. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17 § 15 
- Skrivelse 2024-01-05 från planeringsavdelningen 
- Missiv från Naturvårdsverket 
- Havsplanen samt strategisk miljöbedömning i sin helhet finns tillgänglig på engelska eller 

danska: https://havplan.dk/en/ 

Beslut: 
- Kommunstyrelsen beslutar att Lomma kommun lämnar följande yttrande: 

Det är främst två åtgärder som kan komma att påverka Lomma kommun negativt; uttag av 
sand från bland annat Köge bukt samt utpekad vindkraftspark mellan Lommabukten och 
Köpenhamn. Kommunen har nyligen yttrat sig över förslaget till förändring av de svenska 
havsplanerna och flera av de synpunkter som framfördes för den svenska havsplanen blir 
även relevanta för det danska förslaget. Därför har flera av dessa synpunkter upprepats även 
här liksom tidigare synpunkter på det danska förslaget, i övrigt kvarstår kommunens tidigare 
synpunkter. 

Öresund är på många sätt ett av världens mest rika och biologiskt känsliga hav. Det är också 
ett av världens mest trafikerade. En rimlig planeringsavvägning hade varit att inte ytterligare 
öka påfrestningarna av anläggningar just här. Danmark pekar dessutom ut andra stora 
områden för vindkraftsparker och en jämförelse med vad den zon som pekas ut i Öresund 
faktiskt bidrar med, relativt den skada som området kan komma att orsaka för många andra 
intressen, hade varit relevant att redovisa.  

Öresunds särskilda förutsättningar 
- Kabeldragningar behöver ske över mycket känsliga bottnar med några av världens 

bästa ålgräsängar. 
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- Här passerar stora fågelflyttstråk med bland annat termikflyttande fåglar som flyger 
där termikflaskhalsarna uppstår längs sydvästkusten. 

- Det sker en överlappning mellan statliga havsplaner (en nautisk mil från baslinjen 
som i Öresund sammanfaller med kustlinjen) och kommunal havsplanering (hela det 
kommunala geografiska havsområdet) på den svenska sidan vilket är ovanligt. 

- Här finns ovanligt många intressen som krockar, bland annat: 
 ett av världens mest trafikerade sund 
 naturvärden 
 mycket rörligt marint friluftsliv med många invånare runt sundet 
 trålförbud och i stället småskaligt kustfiske 
 Kastrup, Nordens största flygplats 
 Trångt om utrymmet för övrig havsbaserad infrastruktur 

I Lomma kommuns tidigare yttranden har vi framfört följande: 

Om havsplanen kommer att innehålla sanduttag i Öresund så behöver även konsekvenserna 
på ålgräs finnas med, inte enbart utifrån ett perspektiv av grumling och suspension av 
partiklar som nu nämns. Då behöver man även ha med konsekvenserna för sandbalansen i 
Öresund. 

Konsekvenserna på det marina friluftslivet behöver synliggöras, liksom på fritidsfisket. 
Fritidsfisket utgör en större ekonomisk resurs än yrkesfisket i Öresund. En generell bedömning 
av hur ekosystemens funktionalitet påverkas av planen samt en korrekt bedömning av de 
kumulativa effekterna på ekosystemnivå behöver finnas med.  

Fortsatt saknas det mesta av dessa konsekvensanalyser och vi ser fortsatt med oro på hur 
man hanterar frågan om sanduttag. Forskning idag har inga tydliga svar hur påverkan blir i 
ett område likt Öresund där man kan se sanden som en gemensam resurs som är i ständig 
dynamisk balans. Med sanduttag kommer bottenförstöring, kraftigt reducerade ålgräsängar 
och uppväxtmiljöer för torsk. Samtidigt kan ingen svara på om detta även sprider 
konsekvenser utanför området på sikt i form av förändrad sanddynamik eller 
ekosystemförändringar. Därför borde försiktighetsprincipen råda.  

Vikten av de termikflaskhalsar som migrerande rovfåglar, tranor med flera fåglar utnyttjar 
och som inte verkar ha funnits med i de tidiga underlagen saknas fortsatt för Öresund. Där 
dessa flaskhalsar är förhärskande bör inte höga vindkraftverk uppföras. En viktig sådan 
flaskhals ligger just där vindkraftsområdet i Öresund pekats ut. Här passerar mycket stora 
fågelflyttstråk med bland annat termikflyttande fåglar (t ex rovfåglar och tranor) som flyger 
där termikflaskhalsarna uppstår längs sydvästkusten, men detta nämns enbart för 
utpekanden runt Bornholm. Termikflaskhalsar är inte något helt statiskt utan sker inom en 
zon där kortaste sträckan över hav finns i kombination med var uppvindarna uppstår. 
Flyttstråken för dessa arter består av individer som häckar i såväl Sverige som Ryssland, 
Norge och Finland vilket alltså innebär att en negativ påverkan kan slå oerhört hårt på 
populationsnivå (se vidare Hansson 2020, Flaskhalsar för flyttande rovfåglar i Fennoskandia, 
ARCUM, Umeå University). Enbart risken att detta skulle ske borde vara tillräckligt för att 
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avbryta planerad havsbaserad vindkraft längs stråket, annars behöver man som minsta 
åtgärd skriva in höjdbegränsningar i plankartan. 

I den danska ursprungliga strategiska miljöbedömningen kommer man till slutsatsen att 
förluster av migrerande fåglar och fladdermöss kommer att ske liksom en påverkan på 
Östersjöns tumlare. I den nu kompletterande miljöbedömningen lyser fortsatt fladdermössen 
med sin frånvaro men man kommer däremot till slutsatsen att påverkan på fåglar är 
obetydlig och hänvisar i flera avseenden till underlag som delvis saknar relevans för till 
exempel Öresund. Bland annat hänvisar man till en vetenskaplig artikel från 2011 för flera av 
påståendena om fåglars flytthöjd. Flytthöjden är något som skiljer sig beroende på 
väderförhållanden såväl som arter, något som inte nämns och här behöver man tydliggöra 
den vetenskapliga grunden.  

Man kan jämföra med de svenska havsplanernas konsekvensbeskrivning. I 
konsekvensbeskrivningen för Öresunds område och området som benämns Ö298 i den 
svenska havsplanen så skriver man i Sverige att havsplanernas vägledning om 
energiutvinning bedöms medföra risk främst för negativa effekter på flyttfågel samt 
häckande, rastande och övervintrande fågel. Risk för betydande negativa effekter är störst 
där energiområden står mitt i smala passager över hav, så kallade flaskhalsar. Vidare skriver 
man ”När det gäller Ö298 ligger området nära invid ön Saltholm som utgör ett viktigt 
häckningsområde för många fågelarter. Öster om energiområdet ligger fågelskyddsområden 
av stor betydelse för ett flertal störningskänsliga fågelarter. Utöver hög risk för kollisioner, 
barriäreffekter och undanträngning, finns även risk för kumulativ påverkan givet flera andra 
påverkansfaktorer i närområdet. De skyddade områden ligger i tätbefolkade områden med 
ett samlat högt tryck från omgivningen. Ytterligare påverkansfaktor av vindkraft kan därför 
medföra försämrad status för skyddade arter. Över Öresund är tätheten av flyttande 
landfåglar och sannolikt även fladdermöss särskilt hög, och varför risken för negativ effekt på 
flyttfåglar är särskilt hög.” Motsvarande resonemang saknas i den danska 
konsekvensbeskrivningen.   

Även då man flyktigt berör de miljökonsekvenser som energiutvinningen kan komma att få 
och samtidigt hänvisar till senare utredningsskede för frågorna så är det flera frågor som inte 
redovisas i den mån det redan finns kunskap. Det saknas också en mer djupgående 
redovisning av Öresunds särskilda förutsättningar där ovanligt många intressen redan 
behöver samsas i ett av världens mest trafikerade sund med den redan storskaliga påverkan 
som finns av transportsystem som Kastrup, hamnar, ledningar, friluftsliv samt utsläpp från 
Nordens mest tätbefolkade region. Här behöver man utveckla beskrivningarna av 
intressekonflikterna och då kommer det att bli tydligare hur problematiskt och inkräktande 
energiutvinning på denna plats är, en energiutvinning som trots allt kan finnas på annan plats 
eller ske på annat sätt. Förmodligen hade en fredning av Öresund kunnat minska de negativa 
effekterna i hög utsträckning utan någon betydande påverkan på energiuttaget. 

Till Öresunds särskilda förutsättningar hör att mycket marin infrastruktur redan är 
problematisk då ledningsdragning behöver ske i mycket känsliga områden med mjukbottnar, 
ålgräsängar i världsklass och stora utpekat skyddsvärda områden som till exempel 
Lommabukten. Samtidigt kommer även anläggningsskedet i ett högproduktivt marint 
område som områdena runt Sjollen naturligtvis att få stora konsekvenser på marin fauna 



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sida 15 av 23 

 Sammanträdesdatum 
KOMMUNSTYRELSEN  2024-01-24 

Justerande  Utdragsbestyrkande 
Protokollet har justerats digitalt 

även under anläggningstiden då flera arter, som redan är undanträngda av andra intressen i 
sundet, födosöker i denna typ av områden. 

I Öresund sker även en överlappning mellan statliga havsplaner (en nautisk mil från baslinjen 
som i Öresund sammanfaller med kustlinjen) och kommunal havsplanering (hela det 
kommunala geografiska havsområdet). Att det blir på detta sätt är i förlängningen ett 
resultat av hur trångt det är mellan intressena i Öresund då flera av lagstiftningarna som 
berör området trängs med gränsdragningarna. 

Öresund har trålförbud sedan 30-talet och allt kommersiellt fiske sker med nät vilket inte 
sker i något annat havsområde. Det småskaliga kustfisket kommer att utsättas för stora 
störningar i anläggningsskedet av energianläggningar. För en näringsidkare som ska bedriva 
den typ av verksamhet där förutsättningarna helt fragmenteras flerårigt ter sig detta inte 
görbart. Till saken hör att just denna typ av fiskeverksamhet både får anses som hållbar och 
samtidigt är småskaligt kustfiske redan ansatt av flera försvårande faktorer, såväl 
administrativa som marknadsmässiga och fysiska. 

Slutligen konstaterar Lomma kommun att om ekosystemansatsen ska gälla i dansk 
havsplanering i enlighet med europeisk lagstiftning så kan man inte peka ut områden för 
vindkraft eller sandutvinning i Öresund då man riskerar så höga förluster av biologisk 
mångfald att det just handlar om förluster på ekosystemnivå. I stället behöver man satsa på 
områden där processerna även tidigt ter sig genomförbara och realistiska. Eftersom 
kumulativa, negativa påverkan på flera skyddade, känsliga arter riskerar att bli stor för denna 
plats, så ter sig havsplanering som ett onödigt verktyg om man pekar ut dylika områden.  

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Naturvårdsverket 
Planeringsavdelningen 
Miljöstrategiska enheten 
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KS § 8 KS KF/2023:212 

Beslut om fastställande av reviderat reglemente för Lomma kommuns revisorer 

Ärendebeskrivning 
Kommunledningsförvaltningen har gjort en översyn av reglementet för Lomma kommuns revisorer 
och föreslår att kommunstyrelsen ska besluta föreslå kommunfullmäktige att fastställa reviderat 
reglemente för revisorerna i enlighet med förvaltningens förslag. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17, § 9. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17 § 9 
- Skrivelse 2024-01-11 från kommunledningsförvaltningen 
- Gällande reglemente för Lomma kommuns revisorer, fastställt av kommunfullmäktige 2014-

09-11 § 46 
- Protokoll från kommunfullmäktige 2021-06-03 § 53 
- Protokoll från kommunfullmäktige 2021-01-21 § 1 

Beslut: 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande: 

- Kommunfullmäktige beslutar att reviderat reglemente för Lomma kommuns revisorer 
fastställs i enlighet med föreliggande förslag. Det reviderade reglementet gäller från och med 
2024-03-01, varvid nu gällande reglemente upphör att gälla. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Kommunfullmäktige 
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KS § 9 KS KF/2024:22 

Beslut avseende årlig uppföljning av det systematiska arbetsmiljöarbetet samt 
aktiva åtgärder för likabehandling inom kommunledningsförvaltningen 2023 

Ärendebeskrivning 
Enligt arbetsmiljölagen ska arbetsgivaren systematiskt planera, leda och kontrollera verksamheten på 
ett sätt som leder till att arbetsmiljön uppfyller föreskrivna krav på en god arbetsmiljö. I 
Arbetsmiljöverkets föreskrift om systematiskt arbetsmiljöarbete (AFS 2001:1) beskrivs hur detta ska 
bedrivas. 

Föreligger kommunledningsförvaltningens resultat samt åtgärdsplan gällande årlig uppföljning av det 
systematiska arbetsmiljöarbetet samt aktiva åtgärder för likabehandling. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17, § 12. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17 § 12 
- Skrivelse 2024-01-12 från kommunledningsförvaltningen 
- Årlig uppföljning SAM KLF 2023 
- Åtgärdsplan SAM KLF 2023 
- Årlig uppföljning aktiva åtgärder för likabehandling KLF 2023 

Beslut: 
- Kommunstyrelsen godkänner föreliggande uppföljning av det systematiska 

arbetsmiljöarbetet samt aktiva åtgärder för likabehandling 2023 för 
kommunledningsförvaltningen. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Kommundirektör 
HR-chef 
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KS § 10 KS KF/2022:10 

Beslut om utökning av styrgrupp för gymnasieskola/kommunhus 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-01-26, § 6, att utse kommunstyrelsens arbetsutskott till styrgrupp 
för projektet gällande gymnasieskola/kommunhus. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17, § 11. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17 § 11 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsen 2022-01-26 § 6 

Beslut: 
- Kommunstyrelsen beslutar att styrgruppen för gymnasieskola/kommunhus utökas med 

samhällsbyggnadsnämndens ordförande. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Samhällsbyggnadsnämndens ordförande 

  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Sida 19 av 23 

 Sammanträdesdatum 
KOMMUNSTYRELSEN  2024-01-24 

Justerande  Utdragsbestyrkande 
Protokollet har justerats digitalt 

 

KS § 11 KS KF/2023:192 

Besvarande av motion från Ingrid Ascard (MP) och Viveka Berger Pålsson (MP) 
gällande fler tillgängliga kolonilotter inom Lomma kommun 

Ärendebeskrivning 
Ingrid Ascard (MP) och Viveka Berger Pålsson (MP) inkom 2023-05-31 med en motion gällande fler 
tillgängliga kolonilotter inom Lomma kommun. De yrkar att kommunfullmäktige ger 
samhällsbyggnadsnämnden i uppdrag att undersöka vilka marker som kan vara lämpliga till 
kolonilotter, mer permanent eller av mer tidsbegränsad karaktär för att därefter skapa fler 
kolonilotter. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-12, § 236. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-13 § 236 
- Skrivelse 2023-11-06 från kommunledningsförvaltningen 
- Protokollsutdrag från samhällsbyggnadsnämnden 2023-10-09 
- Skrivelse 2023-08-21 från planeringsavdelningen 
- Motion från Ingrid Ascard (MP) och Viveka Pålsson Berger (MP) gällande fler tillgängliga 

kolonilotter inom Lomma kommun, 2023-05-31 

Beslut: 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande: 

- Kommunfullmäktige anse motionen besvarad med hänvisning till 
samhällsbyggnadsnämndens yttrande. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Kommunstyrelsen  
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KS § 12 KS KF/2023:191 

Besvarande av motion från Ingrid Ascard (MP) och Viveka Berger Pålsson (MP) 
angående miljöbokslutet 

Ärendebeskrivning 
Ingrid Ascard (MP) och Viveka Berger Pålsson (MP) inkom 2023-06-02 med en motion om önskad 
utveckling av Lomma kommuns miljöbokslut. Motionärerna är positiva till att miljöbokslutet görs 
men önskar en utveckling och tydligare koppling till årsredovisningen. Detta genom att inkludera fler 
aktiviteter och indikatorer samt att förändringar för dessa visas för en femårsperiod. Utifrån detta 
yrkar motionärerna för att kommunfullmäktige ska ge kommunstyrelsen i uppdrag att utveckla 
Miljöbokslutet 2023. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-12, § 237. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2023-12-13 § 237 
- Yttrande 2023-10-26 från samhällsbyggnadsförvaltningen 
- Motion från Ingrid Ascard (MP) och Viveka Pålsson Berger (MP) angående miljöbokslutet, 

inkommen 2023-06-02  

Beslut: 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande: 

- Kommunfullmäktige anse motionen besvarad utifrån det utvecklingsarbete som redan pågår. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Kommunfullmäktige 
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KS § 13 KS KF/2023:94 

Besvarande av motion från Per Bengtsson (S) gällande etablering av familjecentral 

Ärendebeskrivning 
Per Bengtsson (S) inkom 2023-02-28 med en motion gällande etableringen av en familjecentral i 
Lomma kommun. Per Bengtsson yrkar för att kommunfullmäktige uppdrar socialnämnden att 
genomföra en utredning i syfte att etablera en familjecentral. Vidare yrkas att kommunfullmäktige 
uppdrar kommunstyrelsen att utreda lämplig plats för etableringen och därefter uppdra 
samhällsbyggnadsnämnden att inkludera detta i en befintlig detaljplan, alternativt upprätta en ny.  

Yttrande inkom från socialnämnden 2023-09-12, § 46 och från barn- och utbildningsnämnden 2023-
12-12, § 94. 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17, § 14. 

Beslutsunderlag 
- Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott 2024-01-17 § 14 
- Skrivelse 2024-01-08 från kommunledningsförvaltningen 
- Protokollsutdrag från barn- och utbildningsnämndens 2023-12-12 § 94 
- Protokollsutdrag från socialnämndens 2023-09-12 §46 
- Motion gällande etablering av familjecentral, Socialdemokraterna, 2023-02-28  

Överläggning 
Per Bengtsson (S) yrkar att kommunstyrelsen ska föreslå kommunfullmäktige besluta bifalla 
motionen. 

Sandra Pilemalm (L) och Oscar Sedira (SD) yrkar bifall till Per Bengtssons yrkande. 

Robert Wenglén (M) yrkar att kommunstyrelsen KS ska besluta i enlighet med arbetsutskottets 
förslag i ärendet.  

Propositionsordning 
Sedan överläggningen har förklarats avslutad ställer ordförande Robert Wenglén (M) yrkandena mot 
varandra, vartefter ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med ordförandens 
yrkande. 

Votering begärs och följande voteringsproposition godkänns: 

Den som önskar besluta i enlighet med Robert Wenglens yrkande röstar ja och den som önskar 
besluta i enlighet med Per Bengtssons yrkande röstar nej. 
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Voteringen utfaller enligt följande: 

Ja: 7, Nej: 6. 

Ledamot/tjänstgörande ersättare Ja Nej Avstår 

Robert Wenglén (M) X   

Aron Regnéll (M) X   

Per Bengtsson (S)  X  

Eva Banheden Lindblad (M) X   

Richard Jerneborg (M) X   

Jerry Ahlström (M) X   

Fredrik Karström (M) X   

Lars-Göran Svensson (C) X   

Sandra Pilemalm (L)  X  

Paul Andersson (S)  X  

Rune Netterlid (S)  X  

Kristina Thored (FB)  X  

Oscar Sedira (SD)  X  

Totalt 7 6  

Beslut: 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta följande: 

- Kommunfullmäktige beslutar avslå motionen. 

Reservation 
Sandra Pilemalm (L) reserverar sig skriftligt. 

Bilaga 

Per Bengtsson (S) reserverar sig muntligt till förmån för sitt eget yrkande. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
Kommunfullmäktige  
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KS § 14 KS KF/2024:9 

Kommundirektören informerar 

Ärendebeskrivning 
Vid arbetsutskottets sammanträde lämnar kommundirektör Magnus Ydmark en redogörelse 
avseende aktuella frågor. 

Beslut: 
- Kommunstyrelsen har tagit del av informationen. 

 _________________________________  

Beslutet expedieras till: 
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